

Finance House LLC ("FH or Finance House") is conducting a Refer a Friend campaign (the "Campaign") from 20th October 2023 till 19th December 2023, or until otherwise notified by FH, FH's public website or through any other channel as deemed appropriate by FH (the "Campaign Period").

These Campaign Terms and Conditions ("T&Cs") shall apply to you, with respect to the Campaign, therefore, kindly read them carefully. The Campaign Period, any elements of the Campaign and the T&Cs may vary without notice by FH, at its own discretion.

Eligibility Criteria to participate in the Campaign:

- The Campaign is open for existing FH and non-FH customers, hereafter called ("Referrer"), who successfully refer a New customer to FH, to avail a Gold Loan, and who meets the eligibility criteria of FH to avail the Gold Loan, hereafter called ("Referred"), during the Campaign Period. The Campaign is open for existing FH and non-FH customers, hereafter called ("Referrer"), who successfully refer a new customer to FH to avail a Gold Loan, and who meets the eligibility criteria of FH to avail the Gold Loan, hereafter called ("Referred"), during the Campaign Period.
- The Gold Loan is available to UAE Residents, and the Referrer can refer as many friends/acquaintances as no cap applies on the number of referrals.
- For FH customers, for the Referrer to be eligible to participate in the Campaign, the repayments of the Referrer in the current month and previous month should be regular, where applicable, as per the standards and policies of FH.
- The Referrer must ensure that the Referred is interested in the Gold Loan. FH does not represent nor warrant the accuracy of the information passed by the Referrer to the Referred.
- The Referrer represents and warrants that he/she has obtained the express consent of the Referred to pass on their contact details and information to FH. The Referrer shall hold FH, its directors, officers, and employees harmless from any breach of privacy such a reference may entail.
- The Referrer must submit the details of the Referred through the FH website using the form designated for that purpose.
- To be eligible for the referral, the Referred should avail a minimum Gold Loan amount of AED 10,000 (Ten Thousand Dirhams).
- In case a Referred is referred by multiple Referrers, the first Referrer shall qualify under this Campaign.
- For the Referrer to be eligible for any benefit under this Campaign, the Referred should avail Gold Loan under this Campaign within sixty (60) days from the date of receipt of the Referred details from the Referrer, using the FH website's designated form ("Successful Referral").
- Subject to meeting the criteria mentioned herein, as an incentive under this Campaign, the Referrer shall be eligible for AED 250 incentive per Successful Referral.
- The Referrer's Incentive under the Campaign shall be released to the Referrer within two (2) months of Gold Loan disbursement to the Referred.
- FH at its sole discretion has the right to determine if a Referral qualifies under this Campaign.
- FH and FH Group employees are not eligible under this Campaign.
- These T&Cs are governed by and construed in accordance to the UAE laws and regulations, and any dispute arising out of or in relation to these T&Cs shall be subject to the exclusive jurisdiction of Abu Dhabi courts. However, FH reserves the right -as it deems fit- to pursue any legal action or claim in other jurisdictions.

تطلق دار التمويل ذ.م.م ("دار التمويل") حملة "إحالة صديق" ("الحملة") اعتباراً من العشرين من أكتوبر 2023 حتى التاسع عشر من ديسمبر 2023، أو حتى تاريخ آخر تخطر به دار التمويل أو يُعلن عنه على موقعها الإلكتروني العام أو من خلال أي قناة أخرى على النحو الذي تراه دار التمويل مناسباً ("مدة الحملة").

تنطبق شروط وأحكام الحملة ("الشروط والأحكام") عليك فيما يتعلق بالحملة، لذا يرجى قراءتها بتمعن. وقد تغير دار التمويل مدة الحملة وأياً من عناصرها والشروط والأحكام دون إشعار حسب تقديرها الخاص.

معايير التأهل للمشاركة في الحملة:

- الحملة مفتوحة لعملاء دار التمويل الحاليين وغير عملائها، الذين يُطلق عليهم فيما يلي اسم ("الشخص المحيل")، الذين ينجحون في إحالة عميل جديد إلى دار التمويل للاستفادة من قرض الذهب والذي يستوفي معايير التأهل الخاصة بدار التمويل للاستفادة من قرض الذهب، والذي يُطلق عليه فيما يلي اسم ("الشخص المُحال")، خلال مدة الحملة.
- قرض الذهب متاح للمقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة، ويمكن للشخص المُحيل إحالة أكبر عدد من الأصدقاء/ المعارف إذ لا يوجد حد أقصى لعدد الإحالات.
- بالنسبة لعملاء دار التمويل، فلكي يكون الشخص المحيل مؤهلاً للمشاركة في الحملة، ينبغي أن تكون عمليات سداد الشخص المحيل منتظمة في الشهر الحالي والشهر السابق -حسب الاقتضاء- وفقاً لمعايير دار التمويل وسياساتها.
- يجب على الشخص المحيل التأكد من أن الشخص المُحال مهتم بقرض الذهب. ولا تقرر دار التمويل ولا تضمن دقة المعلومات التي ينقلها الشخص المحيل إلى الشخص المُحال.
- يقر الشخص المحيل ويضمن حصوله على الموافقة الصريحة للشخص المُحال على نقل تفاصيل الاتصال والمعلومات الخاصة به إلى دار التمويل. وعلى الشخص المحيل إبراء ذمة دار التمويل وأعضاء الإدارة وموظفيه من أي انتهاك للخصوصية قد يترتب على هذه الإحالة.
- يجب على الشخص المحيل تقديم تفاصيل الشخص المُحال من خلال الموقع الإلكتروني لدار التمويل باستخدام الاستمارة المُخصصة لذلك الغرض.
- لكي يكون الشخص المُحال مؤهلاً للإحالة، يجب عليه الاستفادة من الحد الأدنى لمبلغ قرض الذهب وهو 10,000 درهم إماراتي (عشرة آلاف درهم إماراتي).
- في حالة إحالة الشخص المُحال عن طريق محيلين متعددين، يكون الشخص المحيل الأول مؤهلاً بمقتضى هذه الحملة.
- لكي يكون الشخص المُحيل مؤهلاً للحصول على أي فائدة بموجب هذه الحملة، ينبغي أن يستفيد الشخص المُحال من قرض الذهب بموجب هذه الحملة في غضون ستين (60) يوماً من تاريخ استلام الشخص المُحال التفاصيل من الشخص المحيل، باستخدام الاستمارة المُخصصة على الموقع الإلكتروني لدار التمويل ("الإحالة الناجحة").
- مع مراعاة استيفاء المعايير المذكورة في هذه الشروط والأحكام، وكحافز بمقتضى هذه الحملة، يكون الشخص المحيل مؤهلاً للحصول على 250 درهماً إماراتياً عن كل إحالة ناجحة.
- يُصرف حافز الشخص المحيل بموجب الحملة إلى الشخص المحيل في غضون شهرين (2) من صرف قرض الذهب إلى الشخص المُحال.
- يحق لدار التمويل وفقاً لتقديرها الخاص تحديد ما إذا كانت الإحالة مؤهلة في إطار هذه الحملة.
- لا يُعد موظفو دار التمويل ومجموعة دار التمويل مؤهلين بموجب هذه الحملة.
- تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة وتُفسر وفقاً لها ويخضع أي نزاع ينشأ بسبب هذه الشروط والأحكام أو يتعلق بها للاختصاص القضائي الحصري لمحكمة أبوظبي. بيد أن دار التمويل تحتفظ بالحق -حسبما تراه مناسباً- في اتخاذ أي إجراء قانوني أو مطالبة في ولايات قضائية أخرى.